
کشتی نوجوانان و جام صفوی
دوست من سلام، از اینکه این یادداشت را برای مطالعه انتخاب کردهای
خیلی خوشحالم، حتماً از طرفداران ورزش هستید که برای مطالعه
مطالب ورزشی روی خوش نشان میدهید. برای همه کسانی که ورزش را
دوست دارند و خواهان سربلندی و سرافرازی جوانان غیور استان در
رقابتهای مختلف ورزشی هستند هر گام مثبت و هر اقدامی مناسب، قابل

تقدیر است.

شما حتماً با حقیر همعقیده خواهید بود که ورزش برای توسعه و
پیشرفت به خدمتگزاران صادق و از جنس ورزش نیاز دارد، بیگانگان با
ورزش به هر دلیل و علتی که بخواهند در بدنه مدیریتی آن نفوذ کنند
و سری در میان سرها درآورند جز ضرر و زیان و عمل بهعنوان نیروی

بازدارنده برای آن نمیتوانند نفع دیگری داشته باشند.

این روزها بحث برگزاری جام صفویه در کشتی فرنگی نوجوانان تحت
عنوان گرامیداشت رحیم علیآبادی در محافل ورزشی استان بیشتر به
گوش میرسد و به چشم میخورد. برای کسی که اهل ورزش است و با زیر و
بم آن آشنایی دارد هر اقدام و هر عملی در اندازهی خودش قابلتوجه
و تعریف و تمجید میباشد. میزبانی در ورزش کاری سخت و طاقتفرساست
و اگر در این راه با تجربهها کنار زده شوند و دیواری بهنام خودی
و غیرخودی مطرح شود و بهجز تعدادی اندک به خیلیها اعتماد نشود و
بهخصوص اگر افراد خارج از مجموعه کشتی و ورزش استان یکه تازی
بکنند نابسامانیها افزایش یافته و کار میزبانی و موفقیت را با

مشکل روبهرو میکنند.

هرگونه اظهارنظر در مورد رویدادهای ورزشی باید فنی و منطبق بر
واقعیتهای موجود باشد. بزرگنماییها و بهکار بردن عناوین دهانپرکن
و نادیده گرفتن پیشینه و گذشته هر یک از رشتهها، رفتاری قابل

قبول نخواهد بود.

مسابقات کشتی فرنگی نوجوانان و میزبانی آن در حد خودش برای
اردبیل و منطقه میتواند مثمر ثمر باشد. اگر از این میزبانیها
بهخوبی بهرهبرداری گردد و هزینه بیشتر و آنچنانی به ورزش استان

تحمیل نشود امیدواری برای تأثیر گذاری افزایش مییابد.

ادعای پر کردن خلأهای ورزش استان با میزبانی چند رقابت و یا شعار
تحول ورزش استان با جام صفویه با واقعیتها همخوانی نداشته و
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تحلیلی منطبق بر احساس و خواست شخصی می باشد. اگر میزبانی یک یا
چند رشته ورزشی در سطح بینالمللی در تحول ورزش یک منطقه بتواند
تأثیرگذار باشد پس چرا رقابتهای آسیایی و لیگ جهانی والیبال و
مسابقات کشتی فرنگی باشگاههای جهان اینگونه عمل نکردند و ورزش

والیبال و کشتی استان را ازاینرو به آن رو ننمودند؟

کدام کارشناس و خاک خورده ورزش میتواند بپذیرد که میزبانی در
برخی از رشتهها حتی بدون توجه به مقاطع سنی قادر است عقب
ماندگیهای ورزش یک استان را جبران کند. البته عقبماندگی در ورزش
را به چه معنی بدانیم و عوامل مؤثر در آن را چگونه در نظر

بگیریم.

میزبانی درهر رشتهای برای ورزش استان میتواند آوردهای مناسب
داشته باشد به شرطی که عوامل مورد نیاز در تأثیر گذاری آن بهدقت
مورد توجه قرار بگیرد و از تحمیل هزینههای اضافی و کم کردن سفره

اعتبارات دیگر رشتهها جداً خودداری گردد.

کشتی گل سرسبد ورزش اردبیل است. دوستدارانش همواره در عمل علاقه
خود را به این رشته نشان دادهاند. هر وقت رقابتهایی با کیفیت و
با حضور چهرههای نامی و مطرح کشتی در اردبیل برگزار شده استقبال
باشکوه و بهیادماندنی از رقابتها بهعملآمده است. حضور تماشاگران
اردبیلی در رقابتهای قهرمانی کشور کشتی فرنگی در آبانماه سال ۷۱
و یا رقابتهای کشتی فرنگی باشگاههای جهان در آذرماه سال 1397

دلیلی بر این ادعا میباشد.

میزان استقبال تیمهای خارجی، حضور پرشور تماشاگران و میزبانی
بینقص و ایدهآل در اعتبار ورزش منطقه میتواند مؤثر باشد.

اگـر قـرار اسـت جـام صـفویه ادامـهدار باشـد و برابـر ادعاهـای
انجامیافته در چندین رشته برگزار گردد سطح مسابقات و حضور
قهرمانان نامی در جذب تماشاگران به میادین و پرشور کردن سکوهای
ورزشگاهها تأثیر گذار است. دوستان حتماً رقابتهای کشتی فرنگی
باشگاههای جهان را به یاد دارند که در دو شب متوالی، ورزشگاه رضا
زاده در قبال هجوم علاقهمندان احساس شرمندگی نمود. ما آرزو میکنیم

جام علیآبادی نیز با استقبال تماشاگران روبرو شود.
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